
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 684 af 3. september 2020 (alm. del). Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Ole Birk Olesen (LA). 

 

 

Morten Bødskov 

/ Lise Bo Nielsen 
  

17. september 2020 
J.nr. 2020 - 7477 

 

Skatteudvalget 2019-20
SAU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 684 

Offentligt

Skatteudvalget 2020-21
SAU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 354

Offentligt



 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Vil ministeren oplyse, om de nuværende tilsyneladende uoverstigelige problemer med 

indførsel af et nyt ejendomsvurderingssystem giver anledning til at genoverveje, om det er 

klogt at indføre et krav om lagerbeskatning af avancer i ejendomsselskaber, da dette vil 

indebære, at der skal gennemføres årlige vurderinger af alle ejendomme i disse selskaber? 

 

Svar 

Det er tanken i forhold til den løbende lagerbeskatning af selskabers ejendomsavancer, at 

selskaberne efter gældende regnskabsstandarder ved udgangen af hvert år skal foretage en 

ansættelse af den aktuelle handelsværdi for hver enkelt ejendom.  
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